



Styremøte i Røros Idrettslag RIL 10/25 Røros IL Fotball

Dato: 17. november 2025

Kl: 20.00 – 22.00

Sted: Bergstadens Hotel

Til stede: Marie, Jan-Anders, Jan, Ane, Jones, Ståle. Elisabeth Undhjem og Trine Danielsen fra valgkomiteen var med på første del av møtet.

Sakliste

Vedtakssaker:

Sak 88/25: Godkjenning av møteinnkalling og protokoll fra forrige styremøte

Sak 89/25: Habilitetsvurderinger i forhold til sakliste

Orienteringssaker:

O-sak 90/25: Forberedelser til årlig møte i 2026; fyller verv og roller. Valgkomiteen deltar i denne delen av møtet.

O-sak 91/25: Årshjulet v/Marie

O-sak 92/25: Status fra sportslig utvalg om lags- og trenersituasjonen før ny sesong

O-sak 93/25: Kompensasjon til trenere sesongen 2026

O-sak 94/25: Status treningstider i Verket vinteren 2025/2026

O-sak 95/25: Forberedelser til frist 10. januar for påmelding av lag i ungdoms- og seniorfotballen

O-sak 96/25: Inntektsdugnader 2026 (og videre)

O-sak 97/25: Ansvars- og oppgavefordeling i styret

O-sak 98/25: Status på mindre saker

O-sak 99/25: Eventuelt

VEDTAKSSAKER:

Sak 88/25 Godkjenning av møteinnkalling og protokoll fra forrige styremøte

Bakgrunn: Protokoll fra styremøtet 29. oktober 2025. Ingen merknader innkommet.

Vedlegg til saken: Styreprotokoll fra 29. oktober 2025

Vedtak: Det fremkom ingen merknader til innkalling og sakliste. Protokoll fra styremøtet 29. oktober 2025 godkjennes.



Sak 89/2025 Habilitetsvurderinger i forhold til saksliste

Vedtak: Ingen av sakene krevde habilitetsvurderinger

ORIENTERINGSSAKER

O-sak 90/25: Forberedelser til årlig møte i 2026; fyller verv og roller. Valgkomiteen deltar i denne delen av møtet.

Bakgrunn: Som kjent mangler vi per nå folk i disse vervene og rollene (alle disse rollene velges ikke ved årlig møte, men de er likevel viktige for å holde hjula i gang):

- Styret
 - Økonomiansvarlig
 - Sportslig leder
- Sportslig utvalg
 - Sportslig leder
 - Ansvarlig for ungdomsfotball gutter (kan slås sammen med vervet nedenfor)
 - Ansvarlig for ungdomsfotball jenter
 - Dommeransvarlig
- Andre sentrale roller/oppgaver
 - Dugnadsutvalg
 - Ansvarlig for mindre arrangement (kick off for banefotball, for eksempel felles avslutninger, åpne «statusmøter» osv.)
 - RBK fotballskole (Sadmira og Solfrid fortsetter ikke)

Vi vet også at styreleder Marie og nestleder Jones kommer til å takke nei til gjenvalg ved årlig møte, så her vil potensielt mange viktige verv og roller stå ubesatte. Valgkomiteen har gjort en kjempejobb både før årlig møte i 2025 og gjennom hele året etterpå, men etter årlig møte har det ikke lyktes oss å få tak i flere folk (bortsett fra Per Erik Sandnes, som koordinerer banetid og treningstider). Dette betyr at vi må gjøre et krafttak nå i månedene før årlig møte i 2026.

Valgkomiteen var med på denne delen av møtet, og la fram status fra sin side. Valgkomiteen har jobbet kontinuerlig i år (bortsett fra i en litt roligere periode rundt sommeren), ettersom vi fortsatt har mange ubesatte roller og verv, i tillegg til dem vi kommer til å få etter årlig møte i 2026. I starten forsøkte valgkomiteen primært å rekruttere til de mest sentrale ubesatte



verva (sportslig leder, økonomiansvarlig, dommeransvarlig). Ettersom det lyktes dårlig, ble strategien i stedet å spørre den enkelte hva man ser for seg å kunne bidra med. Heller ikke det har gitt resultater.

Valgkomiteen er generelt svært bekymra over den manglende responsen hos dem de snakker med; det generelle svaret er at man ikke har tid. Komiteen har også til dels slitt med at Spond-listene over spillere og foresatte ikke har vært oppdaterte, så de har ringt en del forldre som sier at de ikke har barn som er med på fotball.

Siden januar 2025 har valgkomiteen ringt hele 170 personer. I tillegg til de fire (Jan, Jan-Anders, Ane og Mats) som ble rekruttert inn i styret til årlig møte, har valgkomiteen fått napp hos kun to personer. En av disse kan være interessert i å være dagnadsansvarlig, den andre ser vi for oss kan passe godt til å være med i arrangementskomiteen.

Dette gjør vi videre:

- Styret setter opp et eget styremøte i løpet av desember viet til temaet salgsdugnader, og vi inviterer den personen som kunne tenke seg å være dagnadsansvarlig inn i dette møtet. Marie kaller inn.
- Fotballgruppa kontakter de lokale mediene og tipser dem om mulig sak – behov for flere frivillige i Røros-fotballen. Vinklinga skal være at det vekst i Røros-fotballen; vekst i antall spillere etter korona-tida, vekst i aktivitet (blant annet har vi i 2025 gjeninnført fotball for skolestarterne), vekst når det gjelder sportslige prestasjoner, Vekst i Bergstadcupen og generell vekst i interesse – og dermed vekst i antall og typer oppgaver som skal løses. Derfor har vi også bruk for flere frivillige inn i roller og verv.
- På saken i media stiller Marie, Trine, Elisabeth pluss forhåpentligvis én person til (Marie kontakter denne). Marie koordinerer både med fotballgruppas folk og mediene.
- På møtet kom det fram noen flere ideer til bestemte personer som vi gjerne kunne tenke oss i bestemte verv; valgkomiteen følger opp disse forslagene og fortsetter ellers den iherdige jobben de allerede har gjort i hele år.
- Valgkomiteen kan kontakte Monica Knutsen for å få oppdaterte lister over spillere og foresatte; hun samlet inn lister fra laglederne i forbindelse med høstens Bambusa-dugnad.

O-sak 91/25: Årshjulet v/Marie

De kommende par månedene er den viktigste fristen påmelding til ungdomsfotballen 10. januar. Sportslig er i dialog med alle lag; de fleste har det klart hvor mange lag de stiller og i hvilken divisjon. Vi må fortsatt, via sportslig utvalg, ha et øye med at påmeldinga er klubbstyrt – det vil for eksempel si at det gis klare føringer til trenerteamene for hvor mange spillere man bør ha i stallen for å melde på et lag, slik at vi ikke også i 2026 (som i 2025) blir et av de lagene i Trøndelag fotballkrets som må betale mest bøter for ikke stilt til kamp og for trekk av lag.

Totalt betalte vi i 2025 rundt kr 55.000 i bøter for 3 x ikke møtt til kamp (G16-2) og 1 x trekk av lag (G19). Dette er penger som kastes rett ut av vinduet, og som vi svært gjerne skulle brukt på noe annet.

Marie kaller inn Jones og sportslig til et kort møte om påmeldinga. Trolig kommer det også til å bli kalt inn til et koordineringsmøte i desember for sone Nord-Østerdal.



Jones ønsker at alle lag skal ha det helt klart senest 20. desember hvor mange lag de stiller, og i hvilken divisjon, både i serie og cup.

O-sak 92/25: Status fra sportslig utvalg om lags- og trenersituasjonen før ny sesong

Bakgrunn: Se referat fra styremøtene fra tidligere i høst.

Sportslig utvalg har gjort en meget god jobb med å få på plass trenere for ungdoms- og seniorlag.

Når det gjelder G19, går et enstemmig styre for samme innstilling som på det forrige styremøtet. Vi mener at vi har en kompetent trener tilgjengelig, og han ønsker også selv sterkt å trene G19. Når vi per i dag heller ikke har noen andre treneralternativer til G19, mener vi at valget er svært enkelt. Marie orienterer sportslig utvalg om styrets avstemming.

O-sak 93/25: Kompensasjon til trenere sesongen 2026

Bakgrunn: Sportslig utvalg begynt å skrive utkast til treneravtaler for neste seong, inkludert avtaler for trenerne som skal ha kompensasjon. Vi går gjennom vedtak som er gjort på dette tidligere og diskuterer mulige økonomiske rammer for 2026-sesongen. Vedtak blir ikke gjort før vi har endelige utkast klare fra sportslig utvalg, men vi sparer tid hvis vi har vurdert muligheter og begrensninger nå, før utkastene kommer. Se også referat fra styremøtet 29. oktober.

Per i dag er det fortsatt en del brikker som må på plass før vi kan utforme endelige avtaler forslag til de trenerne det gjelder. Marie kommer tilbake til styret når detaljene er på plass og avtaleutkast er klare.

O-sak 94/25: Status treningstider i Verket vinteren 2025/2026

Bakgrunn: Det ble avholdt et fordelingsmøte i Røros IL 11.november, der styreledere og sportslige ledere fra hver særgruppe deltok. Fra oss møtte Tor Erik Stokke og Per Erik Sandnes (Marie var bortreis på jobb). Turn og volleyball møtte ikke. En del avklaringer ble gjort, men noe gjenstår fortsatt. Idrettslaget kaller derfor inn til enda et møte i uke 47, der Toro, Per Erik og Marie deltar. Noen av våre lag har fått tildelt treningstider allerede, men vi venter med å dele oppsett til vi har fått plotta inn alle laga våre.

O-sak 95/25: Forberedelser til frist 10. januar for påmelding av lag i ungdoms- og seniorfotballen

Bakgrunn: Påmelding av lag 13-19 år; frist 10. januar 2026. Her må vi varsle laga om at de må vurdere grundig hvor mange lag de stiller med, slik at vi unngår situasjoner som rundt G16-2 denne høstsesongen, der vi har måttet melde forfall tre ganger. Ikke bare koster det oss kr 7500 i bot hver gang; det skaper også stor misnøye hos motstanderne, naturlig nok, og er ikke bra for omdømmet vårt. Vi må også gjøre det klart at vi i sesongen 2026 ikke skal ha ett G13-lag og ett G14-lag. Er det for mange spillere til ett lag, skal vi ha to lag i G14, og disse laga skal ha blanda årskull. I ungdomsfotballen har vi vedtatt at vi skal kjøre aldersblandede lag, slik de andre laga i sonen vår gjør. Se også protokollens sak 91/2025.



O-sak 96/25: Inntektsdugnader 2026

Bakgrunn: Se referat fra styremøtet 19. august. Alle styremedlemmer har i oppgave å ha med forslag til inntekstdugnader for 2026.

Vi kaller inn til et eget styremøte med salgsdugnader 2026 (og videre) som eneste sak. Dette møtet bør holdes før jul, og vi kaller inn vedkommende som muligens kan tenke seg å være dugnadsansvarlig, slik at hen kan bidra i diskusjonen. Marie kaller inn til dette møtet.

O-sak 97/25: Ansvars- og oppgavefordeling i styret

Bakgrunn: Se referat fra styremøtet 29. oktober. «Hjemmelekse» til i dag er: Styremedlemmene tenker over hva slags oppgaver de eventuelt kan ta ansvar for, for å dekke flest mulig oppgaver, på tross av at vi er alt for få folk. At vi er for få i styret, i sportslig og at vi dessuten mangler folk i en hel del andre sentrale roller i fotballen, fører dessverre til at vi må prioritere hardt. Enkelte ting får vi rett og slett ikke gjort, og flere oppgaver må løses ute hos det enkelte laget.

Forslag: Saken utsettes til styremøtet i desember ettersom det er andre saker som er mer prekære i dag.

O-sak 98/25: Status på diverse saker

- Avslutning for ungdoms- og seniorfotballen. Jan og Jan-Anders foreslår 30. januar som dato, og vi ble enige om at dette skal være et pre-sesong 2026-arrangement, der vi både ser framover og kaster et blikk tilbake på 2025-sesongen (med mange gode prestasjoner i ungdoms- og seniorfotballen). De foreløpige ideene til Jan og Jan-Anders fikk bifall fra styret, og de to jobber videre med arrangementet som planlagt.
- Salg av sponsorskilt på Øra. Ikke tid, utsettes til styremøtet i desember.
- Innføring av Teams og M365 i RIL: Ingen ny info fra hovedlaget her. Kommer tilbake til det når vi har fått vite mer.
- Fotballhall-forprosjektet: Ikke tid, utsettes til styremøtet i desember.
- Samarbeid med RørosBanken Yngres cup i håndball. Ikke tid, utsettes til styremøtet i desember.
- Dommeransvarlig-mangelen: Ingen ny info her.

O-sak 99/25: Eventuelt

Ingen saker under «Eventuelt»

Røros, 16. november 2025

Ane Ryen Tøndel, sekretær i Røros IL Fotball